

Protokoll AK möte

Deltagare: Victoria Ögren, Erica Lundstedt, Mathias Bergh, Maria Edström, Rainer Bladh, Theodore Bassioukas, Mathias Mattsson och Sören Johansson

Datum: 2022-11-07

Tid: 2030-2130

Plats: Teams

1. Snabb rapport från barmarksläger

- Förbättringsförslag att vi samlas på fredag och bor i stugor, både för sammanhållningens skull och hinna lära känna lite innan vi drar igång. Lättare att få en gemenskap.
- Bra läger överlag, för alla grupper.
- Funkade bra överlag med alla grupper samtidigt. Praktiskt för de familjer som har barn i olika åldrar.
- Mycket positiv feedback från Magnus Olofsson Norrbotten.
- Försökt hitta en helg som krockar med så lite som möjligt, kanske spika en helg för läger kommande år förslags v 36, v 37 el v 38.

2. Snöläger Tärnaby (U12, U14, U16)

- U16 planerat v 46 (varje klubb peppar att vi bor tillsammans)
- U12-U14 planerat v 48
- Inbjudningar till alla läger ligger ute på www.skidor.com
- Snöläget kommer att vara kritiskt för dessa läger. Jobbas på alternativa orter i nuläget primärt för U16.

3. Alpina Rådet, inbjudan till möte via Teams

- Vill träffa alla klubbar digitalt och vi bör ha representation.
- Teamsmöte den 7/12 kl 1830-2030. Rainer har skickat ut länk.

4. Snabb rapport från Distriktsledare

- Diskuterar region och distrikts funktionen framåt, detta kopplat mot Skidförbundets nya sätt hur vi skall organisera oss ute i landet.

5. Snabb rapport från Distriktsutbildare

- Maria lyfter SATU Unga ledare, alla som vill kommer att få medverka har vi blivit lovade av förbundet.

6. Övrig fråga VSF årsmöte, samtal om hur vill vi ha skidting 2023

- Svårt att få till fysiska möten under hösten, fungerar uppenbarligen bra digitalt. Förslag att vi fortsätter med det.
- Vårt förslag är att vi lägger lite mer tid på Skidtinget som sker i maj. Förslag att vi får till ett möte med övernattnig.

7. Ekonomi

- Ulrika kommer att fortsätta som kassör vilket är bra.
- En extra satsning som diskuterades var att fler skall få pokaler än tidigare i klasserna U8-U12. Erica har räknat fram antal (bra jobbat). Skulle innebära en extra kostnad på ca 21 tkr (300 pokaler x 75 kr). Rainer tar kontakt med Torbjörn och äskar om ytterligare medel. Varje klubb beställer till respektive tävling och de pokaler som är utöver de som ingår i "ordinarie" pokal kit faktureras till förbundet.
- Erica kontaktar Glennton och ber om att få lite offerter etc.

8. Tävlingskalender 2022/2023

- Finns ev. problem med nationella prov och Ingemar Trofen för de som är födda år 2007. Rainer följer upp med Karin.
- Mathias påminner om att alla som skall arrangera tävlingar skall lägga in dessa i tävlingskalendern samt betala in sanktionsavgiften. Blankett finns på www.skidor.com/grenar/alpint/blanketter
- Beslutas att DM kommer att hållas i samband med UHSK tävling i Bygdsiljum. DM kommer att gälla för klasserna U10-U16.

9. Övrigt

- Diskuteras möjligheten till samarbeten för att få till fler farttävlingar. (kvarstår)
- Uppdatera information på hemsidan (Fredrik S löser detta när han fått information från Rainer)
- Till nästa möte skall förslag/önskemål till extra satsningar tas fram. Fokus skall vara hur vi kan rekrytera samt behålla åkare inom sporten. Förslag som diskuterades var kläder, läger, utbildning av ledare, gemensamma boenden, bussresor etc. (kvarstår)
- Beställning distriktsjackor är påbörjad och varje klubb ansvarar för utprovning av storlekar. Ett antal sponsorer finns i nuläget, men fler behövs. Bra jobbat av Sören!

10. Nästa möte

- Måndag 2022-12-05 Kl 2030-2200

Protokollförare

Mathias Bergh, Lycksele IF